
FWjeszczeOpodwyzkach_20090623.txt

-----Original Message-----
From: Julian Srebrny [mailto:JS@ZFJA-Gate.fuw.edu.pl]
Sent: Tuesday, June 23, 2009 10:12 AM
To: S-PLACE@mail.fuw.edu.pl
Subject: jeszcze o podwyzkach

Moi Drodzy!

Przychodza  rozne pytania od poszczegolnych KZ"S".
Odpowiadam, wiec wszystkim , bo moze to byc dla wszystkich interesujace.

1.Skutki przechodzace
  Minister Witold Jurek otwartym tekstem powiedzial, ze mamy gwarancje
  skutkow przechodzacych tej sumy na rok 2010 . Zostalo to tez ujete w 
  pismie do Rektorow, przez napisanie o dolaczeniu sumy z rezerwy celowej 
  do dotacji podmiotowej dydaktycznej za rok 2009. 

2. Pieniadze na podwyzki przysly w postaci rownej kwoty na kazdy etat w 
  Uczelni, niezaleznie do ktorej grupy pracownikow nalezy dany etat.

3.Moga byc rozne sposoby podzialu podzwyki miedzy pracownikow uczelni.
Powiny zasady podzialu byc uzgodnione z dzialajacymi w uczelni Zw. 
Zawodowymi. Nam chodzi o zasdady, a nie przydzial podwyzki dla kazdego 
pracownika.
  W niektorych uczelniach sa propozycje podzialu kwotowo tyle samo brutto 
dla kazdego pracownika. W innych np. postuluje sie , aby nie bylo 
mniejszej podwyzki niz 150 zl brutto. A reszta uznaniowa wedlug zasad 
uzgodnionych ze Zw. Zaw. w danej jednostce. Itp..
Prosze o info, jak ustalono w waszej uczelni.

4. Nareszcie w Dzienniku Ustaw Nr 51 z 2009, poz. 406 ukazalo sie 
Rozporzadzenie Ministra NiSW zmieniajace poprzednie.
Jest tam poprawka, o ktora dobijalismy sie od roku:

 w par. 22 dodaje sie ust.5 w brzmieniu:
   "5. Dodatek specjalny w czesci przekraczajacej kwote 10% wynagrodzenia 
zasdadniczego pracownika moze byc pokrywany wylacznie ze zrodek innych niz 
okreslone w art. 94 ust.1 ustawy."  
                                     
5. W wielu uczelniach staramy sie objecie podwyzkami takze pracownikow 
domow studenckich itp.

6. W wielu uczelniach dotacja podmiotowa, ktora przyszla w marcu b.r.,
byla wyzsza niz pieniadze zeszloroczne, w zaleznosci od skutkow dzialania 
algorytmu. Tam tez siedza pieniadze, na dodatkowe podwyzki.

Pozdrawiam serdecznie, Julian Srebrny.
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